

Les *Studia Islamica* ont été fondées en 1953 par Robert BRUNSCHVIG (décédé en 1990) et Joseph SCHACHT (décédé en 1969).

Codirecteur en 1971 :  
G. E. von GRUNEBaum (décédé en 1972).  
Codirecteur en 1976 :  
Abdel-Magid TURKI (décédé en 2010)

Les *Studia Islamica* offrent au public islamisant des articles rédigés (de préférence en français ou en anglais) par des spécialistes qualifiés sur toutes questions relevant du vaste domaine de l'islamologie. En toute liberté scientifique, l'accent est mis, dans ces études, sur l'aspect général des problèmes traités. Une attention particulière est accordée aux discussions de méthode, aux vues d'ensemble, aux résultats neufs.

*Les opinions exprimées engagent exclusivement la responsabilité de leurs auteurs.*

Les *Studia Islamica* paraissent au rythme de deux fascicules par an.

*Studia Islamica* was created in 1953 by Robert BRUNSCHVIG (deceased in 1990) and Joseph SCHACHT (deceased in 1969).

Joint editor in 1971 :  
G. E. von GRUNEBaum (deceased in 1972).  
Joint Editor in 1976:  
Abdel-Magid TURKI (deceased in 2010)

*Studia Islamica* offers to the learned public, and not to Islamic scholars only, papers written (preferably in English and in French), by qualified specialists on subjects from all sections of the vast field of Islamic studies. Whilst the authors enjoy complete freedom of opinion, emphasis is laid on the general aspects of the subjects treated in these studies. Special attention is paid to discussions of method to comprehensive views, and to new conclusions.

*The authors alone are responsible for the opinions expressed in their articles.*

*Studia Islamica* appears at the rate of two numbers a year.